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1 Genneperhuys Wat is de stavaza van het aanboren van co-financiers bij het Genneperhuys Vanuit de tweede tranche investeringsagenda draagt de provincie 3 ton bij aan co-financiering, ten 

behoeve van de beleving. Daarnaast zijn we met de provincie in gesprek om aanspraak te maken op 

nog eens 4 ton aan co-financiering ten behoeve van de restauratie, via de vierde tranche van de 

investeringsagenda.

Naast co-financiering van de provincie hebben we contact gehad met diverse fondsen. Om 

aanspraak te kunnen maken op de financiering van fondsen zijn verhaal en educatievormen 

noodzakelijk. Daarvoor werken we samen met het Limburgs Museum om hier invulling aan te geven. 

Ook laten we hier onze subsidieadviseur actief in mee kijken.  

2 Hoenderpark Op welke termijn kunnen we de start van Hoenderpark fase 2 (nog eens 30 woningen) 

verwachten? Gezien het doorlopen van de nodige ruimtelijke procedures kunnen we hier 

met een kort vergunningstraject relatief snel woningen toevoegen aan ons 

woningbestand. 

De prognose is dat voor fase 4 en 5 de start van het Bouwrijp maken in september 2023 gaat 

plaatsvinden. De overige werkzaamheden vinden aansluitend plaats.

3 Antoniuskerk VZH Wanneer kan er worden gestart met de verbouwing van de Antoniuskerk in Ven 

Zelderheide? Binnen de taakvelden 6.1 en 7.4 wordt over verschillende tijdspaden 

gesproken. 

De omgevingsvergunningaanvraag wordt november 2022 ingediend. De start van de verbouwing is 

verwacht in het eerste kwartaal van 2023.

4 Verduurzaming 

accommodaties

In het raadsvoorstel wordt op pagina 2 uitgebreid stilgestaan bij het energieverbruik in 

accommodaties van (sport)verenigingen. Daar zou gekeken moeten worden naar "het 

inrichten van een budget" voor verduurzaming. In het programmaplan Cultuur en Sport is 

hier vervolgens niks over te vinden. Wellicht kijken we verkeerd, maar zou hier een 

specificatie van teruggekoppeld kunnen worden?

In het raadsvoorstel wordt voorgesteld te onderzoeken of we een budget kunnen inrichten, 

waarmee we aanvullende duurzaamheidsmaatregelen deels of geheel kunnen financieren om 

daarmee het energieverbruik van alle (sport-)verenigingsgebouwen en de wijk- en 

kernaccommodaties in de gehele gemeente evident te verlagen. Voorgesteld wordt om, in de 

besluitvormende raad van december 2022, daarvoor een substantieel deel van het batig saldo van 

deze tweede trimesterrapportage in te zetten. We stellen dus aanvullende  maatregelen voor, die 

verder gaan dan hetgeen in de begroting 2022 is opgenomen en waarover deze tweede 

trimesterrapportage gaat en die ook verder gaan dan hetgeen in de begroting 2023 wordt 

voorgesteld. 

5 Cultuurcoach Taakveld 5.3 Hoe vaak en op welke basisscholen is de cultuurcoach afgelopen jaar 

ingezet? Rekening houdend met het project global goals maar ook daar omheen. Is er 

voldoende ruimte op de basisscholen qua tijd en leerkrachten om dit mee te nemen in het 

lesprogramma? 

De cultuurcoach is actief op alle scholen in de gemeente Gennep (m.u.v. voortgezet onderwijs). Zij 

werkt 5 uur per week voor cultuur en 2,5 uur per week voor participatie. De scholen weten de 

cultuurcoach te vinden indien er hulp nodig is. Zeven scholen hebben deelgenomen aan het project 

met GESP waarin de Global Goals expliciet verwerkt zaten. Alle scholen hebben een ICC coördinator 

(intern cultuur contactpersoon). Zij sturen de school aan qua cultuuractiviteiten en hebben korte 

lijnen met de cultuurcoach. Het blijft een uitdaging om alles goed in te passen in het 

jaarprogramma/lesprogramma.

6 Clientervaringssyteem Taakveld 6.1 De nieuwe methode cliëntervaringssysteem is in gebruik genomen. Heeft dit 

concreet al wat opgeleverd?

Dankzij de nieuwe methode worden de vragen direct na het moment van het doorlopen van een 

aanvraag of zorgtraject gesteld. Hierdoor zijn de vragen voor inwoners herkenbaarder en is de 

informatie die de inwoner verstrekt actueler t.o.v. van 1 jaarlijks meetmoment op een vaste datum. 

De input van de clientervaring wordt meegenomen in de accountgesprekken die met aanbieders 

worden gevoerd en als input voor het gemeentelijkproces. 

7 Banen-stage markt Taakveld 6.3 Wat heeft de banen- en stagemarkt concreet opgeleverd voor onze 

gemeente?

23 bedrijven en organisaties uit de gemeente Gennep hebben zich in een krappe 

arbeidsmarktsituatie kunnen presenteren aan werkzoekenden, carriereswitchers, Oekraïners en 

VMBO/MBO leerlingen en leerlingen uit het middelbaar onderwijs.

Tijdens de markt hebben 13 bedrijven aangegeven interessante kandidaten gesproken te hebben 

tijdens deze banen- en beroepenoriëntatiemarkt.

Van 5 bedrijven is bekend dat zij naar aanleiding van deze stage- en banenmarkt nieuwe 

medewerkers in dienst hebben kunnen nemen.

8 Karrenvensewg Bijstelling kredieten Voor de reconstructie van de Karrevenseweg staat een bedrag van 

200.000 EUR. Wordt bij deze werkzaamheden rekening gehouden met het legalisatie- cq 

vergunningstraject mbt het inrichten van een inrit voor de situatie van het terrein aan de 

Karrevenseweg (Maessen)?

De inrit van Grens 2 wordt inderdaad meegenomen met de werkzaamheden van Karrevenseweg 

medio 2023. De kosten komen voor de rekening van de vergunningsaanvrager 

(Laarakkers/Maartens).
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